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تهرانوپکن،تهرانوپکن،دستبهدستهممیدهند
شهردار تهران در گفت وگو با خبرگزاری »شین هوآ«ی چین اهداف سفر به پکن را تشریح کرد

پنجشــنبه پنجشــنبه 44 آبان  آبان 14021402- شماره - شماره 89228922
ضربالاجلایمنسازیبرایساختمانهایبحرانی

مهدی بابایی، رئیــس کمیته ایمنی و مدیریت بحران شــورای شــهر تهــران: در تهران 129ســاختمان بحرانی 
شناسایی شده بود. طی جلساتی که در مناطق با مدیران و دادستانی داشتم تعداد این ساختمان ها کاهش 

یافت و اکنون به 90ساختمان رسیده که تا پایان سال باید تعیین تکلیف شوند.

افزایشایمنیپیستدوچرخهسواری
محسن صالحی، مدیرعامل شرکت نوسازی و عمران چیتگر: روزانه بیش از 30هزار نفر از خدمات دریاچه چیتگر 
استفاده می کنند. برای افزایش ایمنی معابر، 3پروژه  اصلاح سامانه  روشنایی ضلع غربی پیست دوچرخه سواری 
به طول 2کیلومتر، حذف زوائد خطرآفرین پیست دوچرخه سواری و حذف المان های برقی مستهلک اجرایی شد.

خبر

مکث

گزارش کار امروز

مهم ترین اقدامات مدیریت شهری،کف مناطق رخ می دهد 
و همشهری در پی مطالبه گری از شهرداری های مناطق است 
تا مشــخص شــود هر منطقــه در هــر روز چــه اقدامــی انجام 

داده است.

منطقه

بــه مناســبت هفتــه تربیت بدنــی مســابقات ورزشــی برگزار شــد و 1
500ورزشکار در رشته های مختلف به مصاف یکدیگر رفتند كه در 

راستای انگیزه دادن به آنان در این مراسم شرکت کردم. 

سیدمهدی صباغ

منطقه

با حضور رئیس کمیته نظارت شــورای اسلامی شهر تهران، رئیس 9
مرکز وکلا و کارشناســان رســمی و مشــاوران خانواده قوه قضاییه و 
مدیران شهری منطقه، نشســت ملاقات با شهروندان غرب تهران 

در مسجد صاحب الزمان)عج( محله شمشیری را برگزار کردیم.

محمدرحیم مرتضوی

منطقه

ضمن بازدیــد از آخریــن وضعیت پــروژه ژینایــی رود دره فرحــزاد ، در 5
جلسه تخصصی مرتبط در محل کارگاه پروژه حضور یافتم و سپس به 
امور جاری از جمله بازدید و جلسات کاری پرداختم و سپس به جلسه 
ای در اداره کل دفتر شــهردار رفتــم و پــس از آن در ملاقات مردمی با 

شهروندان محله پرواز در مسجد انصار الحسین)ع( شرکت کردم.

احسان شریفی

منطقه

جلسه مشترکی با مسئول پیگیری حوزه شهرداری و بهبهانی، رئیس 12
اتحادیه کشــباف و جوراب تهران داشــتم. در این جلســه اقدامات 
لازم برای انتقال این صنف به اطراف تهران که بخشــی در ســنوات 
گذشته انجام شــده و الباقی در یک مدت معین انجام خواهد شد 

را پیگیری کردم.

وحید رضا انارکی محمدی

منطقه

در نخستین نشست بررسی پروژه های فاز دوم طرح »من شهردارم« 18
حضور داشــتم و از مجموع 298طرح پیشــنهادی، تعداد 115پروژه 

برای اجرا و تأمین اعتبارات در سال آینده به تصویب رسید.

محمد جواد خسروی

منطقه

همزمان با آغــاز هفته تربیت بدنــی از مربیان ایســتگاه های ورزش 3
شهروندی و فعالان ورزش منطقه3 تقدیر شد.

حمید جوانی

منطقه

با توجه بــه بازدیــد میدانــی قدم به قدم و شناســایی ملــک واقع در 11
خیابان جوادیان به عنوان ملــک ناایمن و خطرســاز، اقدامات لازم 

درخصوص رفع خطر و ایمن سازی  آن انجام شد.

سید محمد موسوی

منطقه

برای بررســی شــرایط، تجهیزات و میزان آمادگی نیروهای خدمات 16
شــهری در روزهــای بارانی و برفــی مانــور آب گرفتگی برگزار شــد که 

همراه با معاونان و شهرداران نواحی در این مانور شرکت کردم.

محمدامین سالاری پور

منطقه

در نشســت مشــترک بــا آقــای اوجاقــی، رئیــس ســازمان ورزش 7
شهرداری تهران و خانم شمس احسان، عضو شورای اسلامی شهر 
تهران و با حضور ورزشکاران و نخبگان ورزشی منطقه، راه های رونق 

ورزش در منطقه را بررسی کردیم.

نصرالله آبادیان

منطقه

همزمان بــا هفته تربیت بدنــی در جمع ورزشــکاران منطقه حاضر 14
شدم و از پهلوانان و پیشکسوتان ورزش زورخانه ای تقدیر کردم.

امیر یزدی

منطقه

 عملیــات اصــلاح هندســی تقاطــع خیابــان مصطفــی خمینــی و 20
میثم جنوبــی در راســتای افزایــش ایمنــی تــردد و کاهــش ترافیک 

اجرایی شده است كه بازدیدی از این پروژه داشتم.

رضا شنگی

منطقه

روز چهارشنبه پس از اعلام فراخوان با ورود به مرحله انعقاد قرارداد 2
مشــارکت بــا بخــش خصوصــی، دســتور عملیــات اجرایی 2پــروژه 

مشارکتی با کاربری ورزشی در منطقه را صادر كردم.

مهدی صالحی

منطقه

بیست وســومین دوره انتخابــات شــهرداران مــدارس منطقــه در 10
مدرســه نظام متوســطه هفتم تیــر برگزار شــد که به همــراه رئیس 

آموزش و پرورش و رئیس راهور منطقه در آن شرکت کردم.

مهدی اخ الصنایع

منطقه

جلســه ای بــا عوامــل اجرایــی حــوزه ترافیــک درخصــوص ارزیابــی 6
عملکردی این حوزه در روان سازی  ترافیک معابر داشتم.

مرتضی روحانی

منطقه

در مراســمی از همــکاران شــاهد شــاغل در منطقه تجلیــل کردم و 13
معبری نیز در محله زاهدگیلانی به نام شهید والامقام »حمید ثابتی« 

از همرزمان شهیدابراهیم همت، مزین شد .

محمد هادی علی احمدی

منطقه

عملیات جمع آوری خاک، نخاله ها و پسماندهای ساختمانی ناشی از 19
رفع خلاف از ساخت و سازهای غیرمجاز در معابر ناحیه3 آغاز شده 

است که بازدیدی از اقدامات صورت گرفته داشتم.

تورج فرهادی

منطقه

روز چهارشنبه در راستای نظارت ستادی، از ناحیه3 منطقه بازدید 4
كــردم و در جریــان جزئیــات اقدامــات انجام شــده در ایــن ناحیــه 

قرار گرفتم.

علی اصغر کمالی زاده

منطقه

روز گذشــته بــه همــراه معــاون مالــی و اقتصــاد شــهری دیــدار 17
صمیمانــه ای با کارکنــان واحــد موتور پــول داشــتم و در ایــن دیدار 

چند نفر از این کارکنان، مسائل و مشکلات خود را مطرح کردند.

رضا سیفی

منطقه

روز چهارشــنبه طــی مراســمی از کارمنــدان نمونــه و کارکنــان برتــر 8
منطقه تجلیل کردم.

فاطمه تنهایی

منطقه

در مانور تمرین عملیاتی مدیریت مصــرف و بهره برداری از مخازن 15
اضطراری آب در ســطح محلات که همزمان با گرامیداشــت هفته 
پدافند غیرعامل در بوستان فجر محله افسریه برگزار شد، شرکت 
کردم. یکــی از مهم ترین موضوعــات تمرین، مدیریــت آب مخازن 
اضطراری در 3روز اول حادثه و آموزش شــهروندان توسط اعضای 
خانه های دوام و ایمنی بود که به صورت عملیاتی اجرا و پایش شد.

محمد شیری

منطقه

در نشســتی با حضور مدیرکل رســیدگی به تخلفات اداری کارکنان 21
و معاونــان و مدیــران منطقه، دســتورالعمل ها درخصــوص ارتقای 
ســلامت اداری کارکنــان و مدیــران شــهرداری را مــورد بررســی قرار 

دادیم.

رضا پوریافر

منطقه

یکی از پروژه هــای عمرانی مربــوط به احــداث معابــر جدول گذاری 22
حاشیه معابر اســت که با تلاش همکارانم توانستیم در بازه زمانی 
۶ ماهه، حجم قابل توجهــی از جدول گذاری معابــر محلی منطقه را 

به اجرا درآوریم.

مسعود نصرتی

صدور پروانه ساخت وساز در هر دوره از مدیریت 

شهرسازی
شهری نشان دهنده میزان تغییر و نوسازی در 
مسیر توسعه شهر اســت؛ موضوعی که در هر 
دوره با توجه به سیاســت های مدنظر شــهردارها با نوسانات 

متعددی همراه است.
در دوره پنجم مدیریت شــهری با توجه به مشی فکری پیروز 
حناچی، شهردار وقت تهران، با وجود رونق بازار مسکن، میزان 
صدور پروانه به خصوص در بافت فرســوده مورد انتقاد بسیاری 
قرار گرفته بود. حناچی پیش از اینکه در جایگاه شهردار تهران 
قرار بگیرد، اعلام کرده بود که »باید هزینه تهران را بیشتر کنیم 
تا مردم از شهر به حومه کوچ کنند.« هرچند در گذر زمان تلاش 
شد تا این تفکر شهردار پیشین تهران، به قبل از شروع فعالیت او 
در قامت شهردار پایتخت محدود شود، اما زمان طولانی صدور 
پروانه ساخت و کاهش تعداد پروانه های صادر شده، انتقادهای 
بسیاری را روانه آن دوره مدیریت شهری کرد؛ چرا که اخلال در 

صدور پروانه ها مانع توسعه و نوسازی شهر می شود.
نیم نگاهی به آمار صدور پروانه در 7سال اخیر نشان می دهد که 

9هزار و190مورد در سال96، 11هزار و 146مورد در سال97 
و همچنین 12هزار و212مورد، درسال98 و10هزار و60مورد 
پروانه به  ترتیب در سال99 صادر شده بود. آمار صدور پروانه در 
سال1400 که سال فعالیت مشترک مدیریت شهری پنجم و 

ششم بود نیز به 7هزار و922پروانه رسیده بود.
علیرضا زاکانی، شهردار تهران از همان روزهای آغاز فعالیت خود 
در خیابان بهشت، تلاش برای کاهش زمان صدور پروانه و افزایش 
تعداد پروانه های صادر شده، با توجه به مباحث توسعه ای شهر 
را مورد توجه قرار داد چرا که در دوره قبل فرایند صدور مجوز در 
تخریب و نوسازی ۳6۵روز و صدور پروانه ۵60روز بود. شهردار 
تهران در مرداد سال  جاری در این رابطه توضیح داد: »میانگین 
زمان صدور پروانه ۳70روز بود که به 2 ماه و در بعضی مناطق به 

4 ماه کاهش یافته است.«
با توجه به پیگیری های شــهرداری تهران در سال1401، آمار 
10هزار و40 برای صدور پروانه ثبت و در ســال1402 نیز این 
آمار با جهش قابل توجهی به خصوص در بافت فرســوده همراه 
شد؛ اقدامی که شاید بتوان آن را به  عنوان یک گره گشایی برای 

مسئله ساخت و سازهای شهر معرفی کرد.
روز گذشته نیز حمیدرضا صارمی، معاون شهرسازی و معماری 
شــهرداری تهران، آمار و ارقام قابل توجهــی را در مورد پروانه 
ســاخت در بافت فرســوده ارائه داد و عنوان کرد: پروانه های 
شهرسازی را از مرداد ســال1401 صادر کردیم و تقریبا زمان 
صدور پروانه ها به زیر یک  ماه رسیده است . به  گفته صارمی آمار 
صدور پروانه ساخت در بافت فرسوده حدود 8سال در رکود بود 
و سال گذشته از رکود خارج شد: »در 7 ماه امسال بیش از 9هزار 
پروانه ساختمانی صادر شــده که بیشترین فراوانی آن در بافت 

فرسوده و مناطق 1۵، 16، 17، 18، 19، 20 و 21 بوده است.«

فریاد ظلم ستیزی از غزه بلند است
صهیونیست ها باد کاشتند و طوفان الاقصی درو کردند

معاون امور اجتماعی و فرهنگی شــهردار تهران در چهلمین 
اختتامیه جشــنواره بین المللی فیلم کوتاه کــه در برج میلاد 
برگزار شد، در جمع اهالی سینما گفت: »امروز با وحشیانه ترین 
جنایت ها علیه معصوم ترین انســان ها یعنی کــودکان غزه و 
سرزمین های اشغالی مواجه هســتیم. جنایت هایی که دل هر 
انســان آزاده ای را به درد می آورد و فریاد ظلم ســتیزی او را به 

آسمان بلند می کند.«
به گزارش همشهری، نسل کشی فلسطینیان و زنان و کودکان 
در غزه فاجعه ای است که روی همه  جنایتکاران تاریخ را سفید 
کرده است. محمدامین توکلی زاده با بیان این مطلب تأکید کرد: 
»روزگاری در تلویزیون با صحنه  دلخراش شکستن بازوی یک 
نوجوان فلسطینی روبه رو بودیم و امروز با صحنه های دهشتناک 
تکه تکه شدن زنان و کودکان و جوانان فلسطینی مواجه هستیم. 
صهیونیست ها باد کاشتند و امروز طوفان الاقصی درو کردند و این 

مقاومت تا رسیدن به پیروزی پایدار خواهد بود.«
او در ادامه گفت: »در جمع شما سینماگران عطر خوش شرافت و 
نجابت را استشمام کردم و به  خود بالیدم که در سینمای ایران و 
در کلام تک تک هنرمندان از ابتدای این آیین، فریاد ظلم ستیزی 
و آزادی خواهــی در دفاع از مردم مظلوم غزه بلند اســت و این 
مهم نشان دهنده ظهور و البته وجود ســینمایی آزاداندیش، 
پویا و انسانی در نســل امروز و آینده سینماگران این مرز و بوم 
خواهد بود.«  معاون شهردار تهران در پایان ضمن تشکر از همه 
دست اندرکاران این جشنواره تأکید کرد: »امیدوارم در سال های 
بعد شاهد موفقیت های این جشنواره و اثرگذاری بیشتر آن در 
عرصه های بین المللی باشیم. جشنواره و سینمایی که برخلاف 
سینمای نظام ســلطه که بلندگوی ظالمان و مستکبران است 
حامی و بلندگوی مظلومان و مستضعفان جهان و البته طرفدار 

آزادی و آزادگی باشد.«

رئیس فراکسیون مدیریت شهری مجلس
 طرح »من شهردارم« گامی مؤثر 
در ارتقای مدیریت شهری است

رئیس فراکســیون مدیریت شــهری مجلس با تأکید بر اینکه 
مدیریت شهری باید بســتر را برای افزایش مشارکت مردمی 
در شــهر فراهم کند، گفــت: »طرح هــا و رویکردهایی مانند 
»من شهردارم« و هر ابزار و رویکردی که باعث افزایش مشارکت 
شهروندان در امور شهری و دخیل شدن آنها در مباحث شهری 

می شود گامی مؤثر در ارتقای مدیریت شهری است.«
به گزارش همشهری، همه شهروندان باید دلبسته شهر باشند 
و رفع مشکلات و کاستی های شهر به عنوان محل زندگی شان 

را دغدغه خود بدانند. 
محســن پیرهادی با بیــان این مطلــب تأکید کــرد: »ورود 
مطالبه گرانه و مســئولانه مردم به مباحث شهری هدف اصلی 
تأسیس شوراهای شهر و روستاســت و هر ابزار و رویکردی که 
منجر به تقویت این مهم شــود، گامی مثبت و مؤثر در عرصه 

مدیریت شهری است و باید از آن استقبال کرد.«

اگر مردم دغدغه مند شوند، مشکلات حل می شود
طرح من شهردارم، ابزاری در راستای ترویج و افزایش مشارکت 
شهروندان در امور شهر است. رئیس فراکسیون مدیریت شهری 
مجلس با تأکید بر این موضوع گفت: »براســاس پژوهش های 
صورت  گرفته و شیوه مدیریتی شهرهای موفق دنیا، تا زمانی که 
مردم در امور شهری میدان دار و دغدغه مند نشوند حل مشکلات 
شهرها و محلات از حقوق شهروندی گرفته تا مسائل فرهنگی 
و آلودگی هوا و ... از یــک دوره مدیریتی به دوره دیگری حواله 

داده خواهد شد.«
 او با اشاره به اینکه صاحبان سیاسی صندلی های شوراهای شهر 
)در نقاط مختلف کشور( خواسته و ناخواسته به مدیریت شهری 
و مهم تر از آن، اشتیاق شهروندان برای حضور و نقش آفرینی در 
موضوعات و مسائل شهری آسیب های جدی زده اند، عنوان کرد: 
»اگر اصلاح این رویکرد در اولویت کاری مدیریت شهری قرار 
نگیرد، مشارکت مردم در امور شهری آنطور که در هدف گذاری 
شوراهای شهر و روستا دیده شده به صورت کامل و جامع محقق 

نمی شود.«

تهراننومیشود

هفته گذشته، شــهردار تهران همراه با تیم مدیریت شهری به 
دعوت رسمی یین یونگ، شهردار پکن به کشور چین سفر کردند. 
گرچه محور اصلی این سفر شرکت در اجلاس راه جهانی ابریشم 
بود، اما پیگیری قرارداد 630دستگاه واگن و افزایش آن، انجام 
تفاهم برای تامین اتوبوس، تاکسی و موتورسیکلت برقی و ... هم 

در دستور تیم اعزامی قرار داشت که موفقیت هایی هم حاصل 
شــد. علیرضا زاکانی در گفت وگو با خبرگزاری »شین هوآ«ی 
چین برخی از ابعاد ســفر به پکن را تشــریح کرد و گفت: »در 
سال ۹۲ تهران و پکن خواهرخوانده شــدند و ما به  دنبال این 
هستیم که جنبه های عملی این خواهرخواندگی را توسعه دهیم. 
در این راستا قراردادهای مختلفی را پیگیری می کنیم و این سفر 
قطعاً سفری مؤثر خواهد بود تا قراردادها منعقد و پیگیری شود. 
به علاوه، این سفر برای بازدید از ظرفیت های بسیاری است که 

وجود دارد، تا زمینه همکاری های بیشتر را فراهم کنیم.«

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

 ویدئوی مرتبط 
 با  این گزارش را 
با اسکن این کد  ببینید

حرکتایرانوچیندرراستایارادهرهبران2کشور
کمربند راه ابریشم می تواند زمینه همکاری و پیوستگی متقابل را افزایش 
دهد. ایران و چین دولت هایی هستند که در راستای اراده رهبران 2کشور 
برای گسترش تعاملات دوجانبه و افزایش سطح همکاری ها اهتمام دارند. 
ما امیدواریم با پیوستگی ایجاد شده، در راستای تکمیل داشته ها و ترسیم 
افق آینده حرکت جدی انجام دهیم. هم کشور چین و هم ایران ظرفیت های 
کم نظیری دارند و می توانند ظرفیت های بعضاً بی نظیری را به اشــتراک 

بگذارند و بهترین سطوح همکاری را برای آینده تعریف کنند.

2کشورمیتوانندمانعنسلکشیشوند
در اوضاع غزه و جنایت هایی که اسرائیل انجام می دهد، 
می توان با نگاهی دقیق و واقع بینانه فهمید که 7۵ســال 
جرم و جنایــت و آواره ســازی یک ملت پاســخی جز 
اســتقلال خواهی مردم غزه نخواهد داشت. چین و ایران 
می توانند کمک کنند که مانع نسل کشی و جنایت مجدد 
رژیم صهیونیستی شوند و با همکاری یکدیگر آینده خوبی 

را برای 2 کشور، منطقه و جهان بسازند.

همکاریواحتراممتقابل
ما به افق همکاری بین 2 کشــور اعتقاد داریم و در این همکاری، مدیریت 
شهری سهم بسزایی خواهد داشت، چرا که ما پیشینه ای داریم و آن، پیشینه 
تمدنی هر دو کشور است؛ ارتباطی از قدیم الایام وجود داشته که در جاده 
ابریشم رخ نمایی می کرده است. ارتباط دیگر اما در سال های گذشته تا امروز 
تحت عنوان احترام متقابل بین این دو کشــور وجود داشته و دارد و امروز 
تعاملات بین 2 ملت در ســطح قابل قبولی قرار گرفته است. به ویژه باید به 
شرایط ویژه ای که در اثر شیوع کرونا ایجاد شده بود، اشاره کرد که چین در 
آن برهه به ما کمک کرد. امروز می توان بهترین همکاری و پیوستگی را در 
حوزه اقتصادی، فرهنگی، گردشگری و علم و تکنولوژی و دیگر حوزه هایی 
که 2 کشور به آن علاقه مند هستند، برقرار و کمک کرد که جهانی عادلانه تر 

و مبتنی بر منافع همگان شکل بگیرد.

کمربندابریشم،ایدهپیشروانه
پروژه »یک کمربند و یک جاده« ایده ای پیشروانه است که امکان بهره مندی از زمین را در کنار دریا برای کشورهای 
منطقه فراهم می کند. این مسئله، ایده دقیقی است که هم در زمان و هم در هزینه برای تمام کشورهای واقع در مسیر 
توفیق به بار می آورد. در واقع یک بازی برد-برد برای تمام این کشورهاست؛ لذا ما مطمئناً به تحقق این ایده کمک 
خواهیم کرد. چراکه با پیشرفت ذاتی ملت ها و پیوستگی دولت ها همراه خواهد بود و نمادی از یک نمونه خوب برای 
همکاری، جهت ساختن آینده مطلوب است. قطعاً این ایده دشمنانی نیز دارد؛ دشمنان، کسانی هستند که می خواهند 
در بر همین پاشنه ای که امروز قرار دارد، بچرخد و نظم خاصی که در پرتو یک استعمار بزرگ دنبال می شود، ادامه 
پیدا کند؛ این ایده کمک می کند همه سود ببرند و تعامل مطلوبی بین کشورهای واقع در مسیر شکل بگیرد، بین 
۳ قاره اروپا، آفریقا و آسیا تعامل برقرار شود و آسیا به نقطه کانونی خود در پیشرفت جهان برسد. سود آن تنها اقتصادی 
نیست؛ بلکه فرهنگی و فناورانه نیز خواهد بود و به تبع آن، پیوستگی بین ملت های واقع در مسیر ایجاد خواهد شد. 
این ایده در واقع پایه گذاری شــیوه جدید حکمرانی در جهان خواهد بود تا همه از این ابرپروژه سود ببرند و بتوانند 

نقشی اساسی در منطقه و جهان داشته باشد.

ارتقایهمکاریایرانوچین
از قدیم الایــام همــکاری خوبی بین 
ایران و چین وجود داشــته، اما کافی 
نبوده اســت؛ گرچه این همکاری نیز 
دشمنانی دارد که از قاعده تنگ نظری 
و تمامیت خواهی استفاده می کنند که 

رأس این دشمنان آمریکاست.
 مــا در گذشــته فعالیت هــای خوبی 
داشــتیم و امــروز ایــن فعالیت ها را 
در مدیریــت شــهری با اســتفاده از 
ظرفیت های چیــن ارتقــا می دهیم 
کــه می تواند در حوزه محیط زیســت 
و ایجــاد شــرایط بهتر برای مــا مؤثر 
باشد؛ از ســوی دیگر توانایی های پکن 
در حوزه علم و تکنولوژی و اســتفاده 
از ابعــاد آن، می توانــد ظرفیت خوبی 
برای اداره کلانشهری همچون تهران 
باشــد و می تواند بهره مندی از حوزه 
 حمل ونقل و زیرســاخت ها را به همراه 

داشته باشد.


